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                    Zusammenfassung
Es wird über Beobachtungen mit dem Depot-Gestagen 17α-Hydroxy-19-nor-progesteroncapronat (SH 582) an 11 gesunden Frauen berichtet. 200 bzw. 300 mg der Substanz wurden am 5., 6. oder 7. Cyclustag injiziert.
In allen Fällen trat eine ovulationshemmende Wirkung von 5–14 Wochen Dauer ein. In dieser Zeit traten mehrere monophasische Blutungen auf, deren Anzahl und Stärke nicht voraussagbar erschien. Außerdem löste 17 HNPC in der angegebenen Dosierung eine deutliche Hyperthermie aus.


Summary
17α-Hydroxy-19-norprogesterone capronate (=17 HNPC) — a long acting progestational agent — was administered to 11 women with normal menstrual cycles. 200 or 300 mg respectively were given on the 5th, 6th, or 7th day of the cycle.
Ovulation was inhibited in all subjects over a period of 4 to 14 weeks. During this time anovulatory bleeding occurred several times. The occurrence and intensity of these bleeding episodes, however, appeared unpredictable. 17 HNPC also caused a significant rise in basal body temperature in all cases.
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